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SESSIÓ ORDINÀRIA DE L’AJUNTAMENT EN PLE QUE VA TENI R LLOC 
EN PRIMERA CONVOCATÒRIA A LES 20’00 HORES DEL DIA  

U DE JUNY DE 2010 
 

 
 
 

LLOC: SALÓ DE SESSIONS. CASA CONSISTORIAL DE CAPDEP ERA 
(ILLES BALEARS) 

 
 
 

A C T A   
 
 
ASSISTENTS: 

Sr. José Andrés Gallego Méndez. Batle-President 
Sr. Bartomeu Alzina Sureda 
Sr. Rafel Fernández Mallol 
Sr. Sebastià Sureda Rosselló 
Sra. Margalida Bover Vadell 
Sra. Maria Pilar Gasull Albons 

 Sr. Climent Crespo Flaquer 
Sr. Mateu Garau Flaquer  
Sr. Joan Ferrer Flaquer 
Sra. Maria Isabel Vives Liberal 
Sr. José Medina Suárez 
Sra. Maria del Pilar García Rosa 

 Sr. Bernard Boutique 
 Sra. Margarita Servera Ferrer 

Sra. Maria Orts Rodríguez 
Sra. Virgínia Maria Urdangarín de Manuel  

 Sr. Mateu Melis Tous 
 

 
Secretari: Sr. Julián García-Sotoca Oliva 

 
 

PUNTS DEBATUTS I ACORDS ADOPTATS: 
 
I.- APROVACIÓ ACTA SESSIÓ ANTERIOR: 29/04/10 .- En compliment d’allò 
que disposa l’article 97.2 de la Llei 20/2006, de 1 5 de desembre, 
Municipal i de règim local de les Illes Balears i l ’article 91.1 del 
Reglament d’Organització, Funcionament i Règim Jurí dic de les Entitats 
Locals, aprovat pel Real Decret 2568/1986, de 28 de  novembre, el Sr. 
President demana als membres de la Corporació si al gú té alguna 
observació a fer sobre l’acta de la sessió anterior , que va tenir lloc  
el dia VINT-I-NOU d’ABRIL de 2010, de la qual se n’ ha expedit, 
prèviament, còpia de l’esborrany a cada Regidor per  al seu 
coneixement, rectificació d’errades o possible form ulació 
d’al·legacions, si fos el cas. 
  

No havent-hi intervencions, per UNANIMITAT dels reunits, sent 
disset el nombre legal de membres del Consistori i disset els 
assistents, és aprovada  l’acta de la sessió anterior, que va tenir 
lloc el dia VINT-I-NOU d’ABRIL de 2010. 
 
II.- MODIFICACIÓ CRÈDIT 4/2010 .- El Consistori examina l’expedient 
16/2010 (Inter), relatiu a la modificació pressupos tària 4/2010 per 
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generació d’ingressos.  
 
Vista la proposta de Batlia de 10 de maig de 2010. 
 
Vist l’informe emès per intervenció dia 10 de maig de 2010. 
 
Vist el dictamen de la Comissió Informativa Municip al d’Hisenda de dia 
28 de maig de 2010. 
 
Iniciat el debat, el Sr. Joan Ferrer Flaquer diu qu e el seu grup 
votarà a favor. Però vol deixar clar que aquestes i nversions són “pan 
para hoy y hambre para mañana”. AL final tots aques ts plans han 
provocat una baixa d’ingressos per als Ajuntaments;  baixades dels 
ingressos dels funcionaris, congelació de pensions. .. S’ha d’ajudar a 
les empreses, als treballadors, crear ocupació.  
 
El Sr. Sebastià Sureda respon que la situació econò mica no és fàcil. 
Però s’ha demostrat que el sistema neoliberal no és  eficaç. Calia 
regular el sistema financer. 
 

No havent-hi més intervencions, per UNANIMITAT dels reunits, 
sent disset el nombre legal de membres del Consisto ri i disset els 
assistents, S’ACORDA: 
 
APROVAR l’expedient de modificació pressupostària 4/2010 p er generació 
d’ingressos, amb el contingut següent: 
 
1) Partides del pressupost de despeses que augmente n: 
 

C.F. C.E. DESCRIPCIÓ AUGMENT 
342 632001 Adequació d'edifici per us esportiu en el centre esportiu Es Figueral 178.016,55 
342 622003 Construcció Centre Mesura eficiència energètica del Centre Esportiu Es Figueral 173.238,99 
342 619002 Adequació complex esportiu Es Figueral 242.331,48 
342 632002 Adequació de l'edifici d'ús esportiu s'Alzinar 243.176,36 
165 633001 Millora eficiència energètica enllumenat públic 100.000,00 
342 619003 Adequació instal�lacions esportives exteriors de s'Alzinar 106.722,69 

 
2) Partides del pressupost d’ingressos que augmente n: 
 

C.E. DESCRIPCIÓ AUGMENT 
720005 FEEE: Subv. Centre esportiu Es Figueral 178.016,55 
720006 FEEE: Subv. Mesura eficiència energètica Es Figuerall 173.238,99 
720007 FEEE: Subv. Adequació complex esportiu Es Figueral 242.331,48 
720008 FEEE: Subv. Adequació de l'edifici d'ús esportiu s'Alzinar 243.176,36 
720009 FEEE: Subv. Millora eficiència energètica enllumenat públic 100.000,00 
720010 FEEE: Subv. Adequació instal�lacions s'Alzinar 106.722,69 

 
 
III.- ACORD DEFINITIU D’IMPOSICIÓ DE CONTRIBUCIONS ESPECIALS AL 
PROJECTE DE SANEJAMENT I RECOLLIDA D’AIGÜES PLUVIAL S A LA AV. JOAN 
CARLES I .- El Consistori examina l’expedient 17/2010 (Inter ) instruït 
per a l’aplicació de contribucions especials a cons eqüència de les 
obres de la avinguda Joan Carles I. 
 
L’Ajuntament Ple, en sessió de dia 13 d’octubre de 2009, va aprovar 
inicialment l’ordenació de contribucions especials per a l’execució 
del Projecte de Sanejament i Recollida d’aigües plu vials en l’avinguda 
Juan Carles I, redactat per l’enginyer Jaime Gracia  Mora, de 
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conformitat amb el que disposa l’article 31 del RDL  2/2004 pel que 
s’aprova el text Refós de la Llei reguladora de les  Hisendes Locals. 
 
Contra aquest acord s’han interposat els següents r ecursos: 
 

Núm. RE Data Recurrent 
8241 17/11/2009 Pablo Espejo Salamanca 
8531 26/11/2009 Catalina Massanet Timmer 
8532 26/11/2009 Miguel Ángel Ortiz Gavino 
8533 26/11/2009 Rudiger Hermanns 
8534 26/11/2009 Francisco Borja Tudurí Pons 
8537 26/11/2009 Àngel Luis Ortuño Caldito 
8770 03/12/2009 Julio José Pastor Tomas 

 
Segons l’art. 34.4 del Text Refós de la Llei Regula dora de les 
Hisendes Locals, aprovat per Reial decret Legislati u 2/2004, de 5 de 
març, contra l’acord concret d’ordenació de contrib ucions especials, 
els interessats podran formular recurs de reposició  davant 
l’ajuntament, que podrà versar sobre la procedència  de les 
contribucions especials, el percentatge del cost qu e hagin de satisfer 
les persones especialment beneficiades o les quotes  assignades. Els 
recursos presentats són tots exactament iguals, a e xcepció del 
presentat pel Sr. Pablo Espejo Salamanca, que única ment expressa el 
seu rebuig com improcedent el cobrament de les cont ribucions 
especials, però sense justificació alguna d’aquesta  improcedència. La 
resta de recursos fan unes consideracions que res t enen a veure amb 
les matèries que poden ser objecte de recurs ni jus tifiquen la 
improcedència de les contribucions especials. 
 
Vist el dictamen de la Comissió Informativa Municip al d’Hisenda de dia 
28 de maig de 2010. 
 

Iniciat el debat, el Sr. Joan Ferrer Flaquer diu qu e, com ja va 
expressar en la sessió del 13 d’octubre de 2009, qu an es va aprovar 
l’ordenació d’aquestes contribucions especials, vol  manifestar la seva 
conformitat a la inclusió d’aquestes obres en el PO S. També està 
d’acord amb l’aplicació de contribucions especials.  També està d’acord 
amb l’execució d’obres de dotació de serveis a les zones que encara 
manquen d’ells. No obstant això el vot del seu grup  serà l’abstenció 
perquè no li sembla bé que hagi projectes de dotaci ó de serveis de 
primera i de segona categoria. Alguns projectes de dotació de serveis 
no han estat objecte de subvenció pel POS ni d’altr e tipus de 
subvenció, per això els veïns han pagat el 90% del total de projecte, 
no obstant això ara, per estar subvencionat, solame nt pagaran el 90 % 
d’una part del pressupost. Això és un greuge compar atiu. 
 
La Sra. Maria Orts Rodríguez diu que s’hauria de re tornar a la taxa de 
clavegueram als veïns que l’han pagat sense tenir e l servei. 
 
No havent-hi més intervencions, per ONZE vots a favor (Regidors del 
PSOE, UCAP-UM, PSM-EN, EU-Els Verds i Es Grup) i SIS  abstencions  
(Regidors del PP), sent disset el nombre legal de m embres del 
Consistori i disset els assistents, s’acorda: 

 
Desestimar els recursos presentats contra l’acord d ’imposició i 
ordenació de contribucions especials per a l’execuc ió del Projecte de 
Sanejament i Recollida d’aigües pluvials en l’aving uda Juan Carles I, 
redactat per l’enginyer Jaime Gracia Mora.  
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IV.- ORDENANÇA REGULADORA DEL PREU PÚBLIC DE L’EMIS SIÓ DE PUBLICITAT A 
TRAVÉS DE CAPDEPERA RÀDIO 107.5 FM .- El Consistori examina l’expedient 
18/2010 (Inter) relatiu a la modificació de l’orden ança fiscal 
reguladora del preu públic de l’emissió de publicit at a través de 
Capdepera Ràdio 107.5FM. 
  

Vist l’informe emès per Intervenció, dia 24 de maig  de 2010. 
 

Vista la proposta de Batlia de dia 25 de maig de 20 10. 
 
 Vist el dictamen emès per la comissió informativa municipal 
d’Hisenda, dia 28 de maig de 2010. 
 

Vistos els articles 15 i següents del Text Refós de  la Llei 
Reguladora de les Hisendes Locals, aprovat per Reia l decret Legislatiu 
2/2004, de 5 de març. 
 

Iniciat el debat, el Sr. Mateu Melis agreix a l’equ ip de govern 
que hagi acceptat les propostes presentades. El seu  vot serà a favor, 
perquè aquesta ordenança serà positiva. 
 

No havent-hi més intervencions, per ONZE vots a favor (Regidors 
del PSOE, UCAP-UM, PSM-EN, EU-Els Verds i Es Grup) i SIS  abstencions  
(Regidors del PP), sent disset el nombre legal de m embres del 
Consistori i disset els assistents, s’acorda: 
 

Aprovar provisionalment  la modificació de l’ordenança fiscal 
reguladora del preu públic de l’emissió de publicit at a través de 
Capdepera Ràdio 107.5FM i exposar al públic l’exped ient, mitjançant 
edicte publicat en el tauler d’anuncis de l’Ajuntam ent, en el BOIB i 
en un diari dels de major difusió de la comunitat a utònoma, pel 
termini de trenta dies per a possibles reclamacions . Aquesta aprovació 
provisional esdevindrà definitiva, de forma automàt ica, si 
transcorregut l’esmentat termini d’exposició no s’h i interposen 
reclamacions. 
 

Aquesta ordenança entrarà en vigor i començarà a ap licar-se a 
partir de la seva publicació en el BOIB i hagi tran scorregut el 
termini que preveu l’art. 70 de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, 
Reguladora de les Bases de Règim Local en relació a  l’article 65.2 de 
la mateixa Llei i art. 103 en relació al 113 de la Llei 20/2006, de 15 
de desembre, municipal i de règim local de les Ille s Balears. 
 
 
 
A l’empara del disposat a l’art. 91.3 del Reglament d’Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les 
Entitats Locals, aprovat per Reial decret 2568/1986, de 28 de novembre, el Sr. Batle retira de l’ordre del dia, 
perquè siguin objecte de nou estudi per la comissió informativa, els següents assumptes: 
 
V.- MODIFICACIÓ 6/2010 INCORPORACIÓ VOLUNTÀRIA REMANENT 
VI.- REC FACTURES DERIVADES DE LA MODIFICACIÓ 6/2010 
VII.- REC FACTURES DESPESA CORRENT. 
VIII.- REC FACTURES INVERSIONS. 
IX.- REC FACTURES SGAE.  
 
En conseqüència, continua la sessió amb els següents punts de l’ordre del dia. 

 
 
X.- DECRETS I RESOLUCIONS .- Es dóna compte al Ple dels Decrets i les 
Resolucions dictats per Batlia o, fent ús de la sev a delegació de 



 5 

competències, per el Regidor Delegat, des de la dar rera sessió 
ordinària de l’Ajuntament en Ple, numerats des del núm. 87 al 155 de 
l’any 2010. 
 
 

A continuació, a l’empara d’allò disposat a l’art. 87.2 de la 
Llei 20/2006, de 15 de desembre, municipal i de règ im local de les 
Illes Balears i a l’art. 91.4 i 97.3 del Reglament d’Organització, 
Funcionament i Règim Jurídic de les Entitats Locals , aprovat per Reial 
Decret 2568/1986, de 28 de novembre, abans d’inicia r-se el torn de 
precs i preguntes, la Sra. Maria Orts Rodríguez dem ana autorització al 
Sr. Batle-President per sotmetre a la consideració del Ple Municipal, 
prèvia declaració de urgència, una moció de condemn a dels atacs 
israelians a la flota d’ajuda humanitària. 
 

El Sr. Batle sotmet a votació la declaració d’urgèn cia d’aquesta 
moció i per UNANIMITAT dels reunits, sent disset el nombre legal de 
membres del Consistori i disset els assistents, S’ACORDA: 
 

Aprovar la urgència i, en conseqüència, sotmetre a debat i 
votació del ple la moció presentada per la Sra. Mar ia Orts Rodríguez i 
la Sra. Virgínia Urdangarín de Manuel, regidores d’ esquerra Unida-Els 
Verds, registrada d’entrada a l’Ajuntament de Capde pera, amb el núm. 
3572, de 01-06-2010. 
 

La Sra. Maria Orts Rodríguez dóna lectura a la moci ó. 
 

Seguidament s’obre el debat i el Sr. Joan Ferrer Fl aquer diu que 
està d’acord amb l’esperit de la moció. Ha estat un a actuació 
desproporcionada, ja que ha utilitzat foc real i s’ ha produït en 
aigües internacionals. L’Estat espanyol ha actuat c orrectament. De 
totes maneres convindria modificar la redacció de l es propostes 
d’acord, perquè s’ha de deixar al govern espanyol a doptar les mesures 
que consideri procedents. No obstant això, s’ha de condemnar l’atac 
israelià.  
 

El Sr. Mateu Melis diu que s’ha de fer una condemna  d’aquests 
fets. L’actuació de l’estat israelià ha estat despr oporcionada. Està 
d’acord amb la moció, encara que alguns punts que e s proposen no són 
competència de l’Ajuntament. Però l’esperit de la m oció és correcte. 
 

La Sra. Pilar Gasull diu que està d’acord amb l’esp erit de la 
moció, però igual que els regidors del PP i d’És Gr up, considera que 
s’haurien de modificar alguns punts.  
 

La Sra. Maria Orts diu que l’Ajuntament ha de conde mnar aquests 
fets i vol que es voti que l’estat adopti les mesur es legals que 
corresponguin.  
 

Com a conseqüència del debat es modifica la propost a d’acord i 
els portaveus de cada grup diuen que es deixa llibe rtat de vot als 
membres del cada partit, perquè cada regidor voti e l que estimi 
oportuns.  
 

El Sr. Batle sotmet a votació la moció i per DOTZE vots a favor 
(Srs. José A. Gallego, Margalida Bover, Climent Cre spo, Mateu Garau, 
Joan Ferrer, Maria Isabel Vives, José Medina, Maria  del Pilar García, 
Margarita Servera, Maria Orts, Virgínia Urdangarín y Mateu Melis) y 
CINC abstencions (Srs. Bartomeu Alzina, Rafel Fernández , Sebastià 
Sureda, Maria Pilar Gasull y Bernard Boutique) sent  disset el nombre 
legal de membres del Consistori i disset els assist ents, s’acorda: 
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APROVAR la següent moció: 
 

“Maria Orts Rodríguez i Virgínia Urdangarín de Manuel regidores d’Esquerra Unida –Els 
Verds a l’ajuntament de Capdepera, presenten per via d’urgència pera la seva discussió i 
aprovació al ple ordinari de juny, la següent moció. 
 
 
EXPOSICIÓ DE MOTIUS 
 
- Atès que unitats d’elit de l’exèrcit israelià atacaren durant la nit de diumenge a dilluns la flota 
de la Llibertat, composada per un grup de sis vaixells que transportaven més de750 persones 
de 30 països diferents i 10.000 tones d’ajuda humanitària a Gaza, incloent materials de 
construcció, equips mèdics i productes de necessitat bàsica. 
 
- Atès que l’exèrcit israelià ha reconegut que a l’atac van matar deu activistes, encara que 
diferents mitjans de comunicació eleven la xifra a 14 i inclús a 19 activistes. 
 
- Atès que aquesta flota es tractava de la major acció coordinada per rompre el bloqueig de 
Gaza que mantenen les flotes israelianes. 
 
- Atès que el vice-ministre de defensa d’Israel ha justificat l’atac dient que aquesta iniciativa 
solidaria “era violenta i que els seus mètodes eren violents”. 
 
- Atès que la versió del activistes es totalment oposada i denuncien que l’exèrcit israelià abordà 
els vaixells des dels helicòpters disparant en foc real, a pesar de que els tripulants mostraren 
banderes blanques. 
 
- Atès que aquest tipus d’atacs a aigües internacionals, només es propi de pirates i estan 
considerats com crims contra la humanitat.  
 
- Atès que un atac d’aquestes característiques per part d’un estat posa de manifest el terrorisme 
d’estat que està perpetuant Israel de manera continuada amb el silenci de la comunitat 
internacional. 
 
- Atès que entre els tripulants es trobaven 3 activistes espanyols, diputades alemanyes i gran 
nombre d’eurodiputats. 
 
- Atès que la majoria de cooperants encara es troben en mans d’Israel i ales seves presons per 
no voler renunciar als seus drets judicials. 
 
- Atès que la ONU no ha condemnat l’estat d’Israel per aquesta massacre i només s’ha limitat a 
lamentar els fets ocorreguts. 
 
- Atès que el govern espanyol només s’ha limitat a cridar a consultes a  l’ambaixador d’Israel. 
 
Per tot això, es presenta la següent proposta D’ACORD 
 
1. Condemna total i absoluta de l’ajuntament de Capdepera als atacs perpetrats per l’exèrcit 
d’Israel contra la flota d’ajuda humanitària que es dirigia a la franja Gaza el passat dilluns 31 de 
maig. 
 
2. Demanar a  l’estat espanyol que exigeixi la posada en llibertat dels tres cooperants espanyols, 
sense que hagin d’acceptar la deportació i renunciar als seus drets judicials. 
 
3. Demanar al govern espanyol que analitzi la possibilitat de rompre les relacions diplomàtiques 
amb Israel i que avaluí les seves conseqüències. 
 
4. Que l’estat espanyol prengui les mesures legals que consideri oportunes  contra Israel i 
demani al tribunal internacional l’assumpció de responsabilitats per part de govern israelià per 
els darrers crims perpetrats en aigües internacionals i al marge dels convenis internacionals. 
 
5. Demanar al govern de l’estat que deixi de subministrar armament a l’estat d’Israel. 
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6. Enviar còpia del següent acord al Sr. President del govern espanyol, al Sr. ministre d’afers 
exteriors i a la Sra. Ministra de defensa.” 

    
XI.- PRECS I PREGUNTES .- El Sr. Joan Ferrer Flaquer fa les preguntes 
següents: 
 
1.- Mercat Medieval: 
- S’ha augmentat el nombre de paradetes del mercat medieval? 

El Sr. Climent Crespo respon que si. 
- Per a quin motiu? 
- Per a quin motiu s’ha massificat la plaça des Sit jar? 

El Sr. Climent Crespo respon que ha estat un error i es 
procurarà corregir. 
- Per a quin motiu s’ha ambientat tan poc els carre rs amb la musica? 

El Sr. Climent Crespo respon que l’ambientació musi cal dels 
carrers ha estat pràcticament la mateixa que en any s anteriors. 
- Per a quin motiu s’ha utilitzat se plaça de la Co nstitució? 

El Sr. Climent Crespo respon que ha estat per a des congestionar 
altres llocs. 
- Per a quin motiu s’ha permès s’ utilització de bo mbetes de colors 
envers de llums naturals? 

El Sr. Climent Crespo respon que ha vist tots aques tes errors 
per a corregir-los en any pròxim. 
- Per a quin motiu no s’ha fet complir l’ordenança del mercat 
medieval, principalment amb el tema de la decoració , vestimenta i 
productes que estaven a la venda? Hi havia pots de llauna, champus amb 
botelles de plàstic, gels, etc... S’ha perdut l’esp erit medieval del 
mercat i s’ha convertit en un mercat normal i corre nt. 
- S’ha cobrat una taxa per tenir paradetes? 
- Ha pagat tothom? 

El Sr. Climent Crespo respon que ja fa anys que es cobra una 
taxa. Estan exempts alguns venedors, com les associ acions culturals, 
esportives, etc. 
- Quina ordenança fiscal s’ha aplicat per aquests c obros? 
- Quina quantitat s’ha recaptada per aquest motiu? 
- Qui cobrava aquesta taxa? 
- A on s’ha ingressat els doblers? 
- Per a quin motiu no s’han donat rebuts a els que han pagat? 
- Quin control s’ha portat d’aquest tema? 
- Els que estaven a l’entrada del bany del castell o el de la plaça de 
la Constitució cobrant quina autorització tenien? 

El Sr. Climent Crespo respon que en els banys no es  cobrava, era 
voluntari, encara que hi ha hagut problemes amb aqu est assumpte. 
- Aquests dobler a on s’han ingressat? 
- Quin control es teniu d’aquest tema? 
- I las paradetes d’espontanis per a quin motiu no es feien afora? Com 
per exemple la venda de cervesa a pressió dintre el  castell i sense 
cap paredeta? 

El Sr. Joan Ferrer insisteix que no es pot cobrar u na taxa si no 
existeix una ordenança fiscal que ho autoritzi. Sem bla que no s’ha 
aplicat el mateix criteri a tots els venedors. S’ha  aplicat el preu 
que ha cregut convenient el regidor a cada moment. Això no pot fer-se. 
 
2. Per a quant se reparació definitiva del camí del  Ullal? 
S’ha acabat l’obre de la balsa de regants? 
Hi ha cap problema amb l’obre? 

El Sr. Climent Crespo respon que les obres de la ba ssa estan 
pràcticament acabades. 
 
3. S’han de crear noves parades de busos a Cala Raj ada? 
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El Sr. Climent Crespo respon que no s’ha creat cap nova, encara 
que la Consellería està estudiant la possibilitat d ’autoritzar alguna 
més. 
 
4. Quin manteniment es far al camí dels atzavares. 

El Sr. Mateu Garau respon que no es fa manteniment.  
 
5.-Es cobra la taxa per el tancament del carrer Ram on Franco? 
Qui la paga? 

El Sr. Batle respon que ho haurà de comprovar. 
 
6. Si s’obri un expedient d’infracció al departamen t de medi ambient, 
i a posteriori el infractor regula la seva situació , s’ha elimina la 
multa? 

La Sra. Pilar Gasull respon que es té en compte per  a valorar la 
quantia de la sanció. 
 
7. L’escola d’estiu i la escola esportiva son munic ipals? 
L’escola Multiesport 2010 es municipal? 
El conte corrent per el seu abonament es del Ajunta ment? 

La Sra. Pilar Gasull respon que la escola esportiva  la gestiona 
el Club Escolar. 
 
8. Que passa amb el local que tenim llogat a Cala R ajada per el Centre 
de Joves i no el obrim? 

El Sr. Climent Crespo respon que es convocarà una J unta de 
Portaveus per a informar sobre aquest assumpte. 

 
9. Ja s’ha recepcionat l’obra de la Sala Multiusos?  

El Sr. Batle respon que el divendres es va fer la r ecepció 
Per a quin motiu hi ha hagut estufes enceses ses 24  hores? 
Per a quin motiu s’ha anegat el edifici? 
 
10. S’ha arribat a un acord amb els membres de la b rigada per a que 
hagin pintat els passos de vianants? 

El Sr. Mateu Garau respon que ha parlat amb els tre balladors i 
han cregut que havien de pintar. 
 
11. Es veritat que es vol eliminar la recollida sel ectiva porta a 
porta a Cala Rajada? 

La Sra. Pilar Gasull respon que s’està estudiant la  forma de 
reduir despeses.  

El Sr. Joan Ferrer diu que si es redueixen serveis,  també s’han 
de reduir ingressos, perquè la taxa es justifica pe ls serveis que es 
presten.  

El Sr. Batle respon que de totes maneres la taxa no  cobreix la 
despesa de recollida de fems. S’estan estudiant les  mesures que es 
poden adoptar per a reduir despeses. 
 
12. Ses àrees d’aportació que es mogueren per es me rcat de Cala 
Rajada, ara que s’ha acabada l’obre de la plaça del s pins, es tornaran 
al seu lloc d’abans? 
 
El Sr. Joan Ferrer continua dient 
 
Els comicis de Maig del 2007 van ser precedits per una legislatura 
profitosa : 
ens varem adaptar a la situació econòmica real que i havia aquells 
anys i amb els pressupost reals i ajustats, sense c ap tipus 
d’endeutament es construïren noves infraestructures , com per exemple 
la residencia, la nova escolete a Cala Rajada, l’am pliació de la 
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escola de S’Auba, la remodelació i ampliació de S’A lzinar, el 
tancament  i el nou parc de Sa Gravera a Cala Rajad a, nous equipaments 
esportius a Cala Rajada i també a Capdepera, rehabi litació de ponts, 
millora dels accessos a Cala Agulla, parcs infantil s d’integració per 
els discapacitats, impulsos a nous projectes com el s del sender dels 
atzavares o el del estany de Canyamel, i  no s’augm entaren els imposts 
per el que va permetre a las empreses i a les famíl ies del municipi 
produir, i gastar el doblers lo que a la llarga pro mou l’economia. 
El resultat va ser un compromís ambiciós del nostre partit i la nostra 
gent amb tots els ciutadans del nostre municipi. Ob tinguérem el major 
percentatge de vot de la historia però incomprensib lement no el Govern 
ja que fruit dels mecanismes político-interessats d els partits que 
componen el govern PSOE, UCAP-UM, PSM i EU-EV abans  del crivell que va 
sofrir aquest pacte es posaren en marxa, donant llo c a una inestable i 
infructífera “UNIÓ TEMPORAL DE PARTITS”.  
Aquesta UTE, que  a dia d’avui ocupa les institucions municipals no ha 
fet RES de bo i de profit per els nostres ciutadans  de Capdepera, Cala 
Rajada, Cala Mesquida, Canyamel, Font de Sa Cala. 
 
El resultat ha estat una nefasta política , que ha anat a remolc de les 
desavinences internes del Pacte. 
 
3 anys de Pacte de Progrés a Capdepera: 
MOLTES PARAULES, MOLTA PREPOTÈNCIA, MOLTES MENTIDES I MOLTS POCS 
FETS... 
 
I per demostrar-ho farem un repàs a totes i cada un a de les àrees: 
 
Hisenda 
Aquesta àrea a sigut una de les mes mal tractades d e totes a on no hi 
hagut un Cap que dugués una tasca seriosa de contro l o senzillament de 
ubicar-se a la realitat actual en quant als ingress os que obté aquest 
Ajuntament.  L’actual situació econòmica que pateix  aquest Ajuntament 
ve donada principalment per la incapacitat de gesti ó del regidor i a 
mes a mes per la seva nul·la voluntat de fer feina,  de implicar-se amb 
la realitat que pateixen las famílies i els empresa ris del nostre 
municipi. Aquí només ha valgut el endeutar-nos i el  enganyar-vos a 
vosaltres mateixos amb uns pressupost falsos que ha n permès una 
despesa brutal i una manca real d’ingressos que aco mpanyat del 
descontrol de la despesa ha gravat la situació econ òmica municipal. I 
la culpa es només vostre Això  en el mon empresaria l suposa una quebra 
de la empresa. Ja vos varem avisar però en cap mome nt heu volgut 
escoltar la nostra veu, las nostres propostes i la nostra experiència 
de gestió seriosa. La seva etapa es l’època del end eutament, l’època 
del augment brutal de las taxes, com la de construc ció, la de 
clavegueram, la del fems o la del IBI a on per prim er cop s’han posat 
dos tipus impositius diferents i al mateix temps es  l’època del 
descontrol de las tarifes que s’apliquen a on demos tra el seu 
descontrol econòmic. 
 
Urbanisme 
Que podem dir d’aquesta àrea, no ha funcionat res d e res. De cada cop 
hi ha menys sol·licituds de llicencies d’obres i de  cada cop es tarda 
mes en donar la resposta. Ens trobem en contenidors  d’enderrocs a la 
via pública durant mesos sense que es controli el a bonament de les 
taxes pertinents. O la quantitat d’escombreries que  es tiren a zones 
rústiques sense cap tipus de control per part del A juntament.  El 
anterior Batle i regidor d’aquesta àrea no ha sigut  capaç de convocar 
una reunió als diferents partits per xerrar de les NNSS, per tant ja 
s’ha demostrat se seva nul·la voluntat amb aquest a ssumpte, tan sols 
ha sigut capaç de acceptar que ens endeutéssim per la redacció de las 
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NNSS i com ja sabem ni s’han començat després de do s anys del 
endeutament, es mes no ha sigut capaç d’obrir tan s ols un expedient 
sancionador per qualsevol dels expedients d’infracc ió urbanística de 
l’actual legislatura, i mira que ni ha agudes de be n sonades.  
 
Turisme 
Que podem esperar quant només ha sigut capaç de fer  convocar el 
Patronat de Turisme desprès de 3 anys d’insistència  del nostre partit. 
El equip de govern ha decidit fer un préstec per te nir un nou model de 
turisme al nostre municipi. No s’ha fet cap inversi ó amb aquest 
préstec a qualsevol zona turística, només al poble de Capdepera, ja 
que es troben convençuts  de que el nou model turís tic passa per 
Capdepera poble. 
No ens hem de preocupar del turisme de sol i platja , sembla que no ho 
volen. La veritat es que no teniu cap model turísti c per el nostre 
municipi. No es comparteix cap ni una de les preocu pacions del sector 
hoteler o del restaurador o dels comerços. No es vo l escoltar a ningú. 
Per desgracia sembla que la culpa la tenen els empr esaris del 
municipi. 
 
Interior 
Aquests darrers tres anys a nivell de policia ha si gut un autèntic 
fiasco i no per motius de la pròpia policia, sinó p er el interès que 
ha demostrat el seu regidor i actual Batle de fer p arts i quarts amb 
certs membres de la policia obrint expedients i al que no es del seu 
redol ho castiguen abans, donant peu a titulars esc andalosos de 
desfalco milionari, com si la nostra policia actues sin com a lladres. 
A mes a mes ha hagut una manca de directrius políti ques i no s’han fet 
complir quasi cap ni una de las ordenances que hi h a vigents, per 
exemple la de renous, la de prohibició de consum de  begudes 
alcohòliques al carrer o mes senzillament la quanti tat de cotxes 
abandonats a la via pública. A tot això hem de afeg ir l’ indefensió 
que sent el ciutadà per la manca de policia local e ls vespres i que 
darrerament es veu agreujat amb els casos de violèn cia amb els 
robatoris 
 
Medi Ambient 
No s’ha preocupat de les obres del sellament del ab ocador, no s’ha 
preocupat de la redacció a temps de la plica per la  concessió del 
salvament a las platges del municipi, ja fa mes d’u n any que tindria 
que tenir-lo en marxa, passarà ben igual que amb la  plica dels bars i 
para-sols que ha tardat mes d’un any per dur-lo a l a aprovació i al 
final es va veure obligada a acceptar las nostres p ropostes davant la 
possibilitat de que no es presentes cap empresa per  la seva 
explotació, i encara a dia d’avui no ho tenim ben r esolt a aquest 
assumpte. La empresa concessionària de recollida de  fems no executa el 
pla de qualitat del servei al qual està obligada a fer-ho. El servei 
de recollida de fems es totalment deficient i no s’ ha obert cap 
expedient d’infracció a l’empresa concessionària pe r aquests fets. 
Nul·les campanyes de foment de reciclatge, de fomen t d’us de la 
deixalleria, de compliment de les ordenances de net eja, passotisme de 
manteniment en condicions de neteja de ses àrees d’ aportació. No es 
preocupa de la neteja del pinar de Cala Agulla. En cap moment s’ha 
apostat per fomentar l’ús d’energies renovables als  negocis i 
domicilis.  
 
Esports 
Ens trobem amb tres anys d’incapacitat de gestió, n omés per sortir a 
qualque foto si es possible. Hem canviat la gespa d el camp de futbol 
amb un préstec a 15 anys, això vol dir que quan es faci necessari 
tornar-lo a canviar per que s’haurà acabat la seva vida útil, encara 
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ens trobarem pagant el passat. Ha sigut incapaç de treure subvencions 
quan els del seu partit estaven al govern. I el mes  greu desprès de 
tres anys la piscina segueix tancada. Hi ha un memb re del equip de 
govern que a la pesada campanya electoral deia que si ells governessin 
la gent de Capdepera tindria arrues de nedar, dons las arrues las 
tenen dels anys que passen per damunt i sense nedar  la pell es va 
secant i surten las arrues. 
 
Joventut 
La joventut es la gran oblidada d’aquesta legislatu ra, en cap moment 
s’ha intentat fomentar la practica del esport com a  model d’oci 
saludable, com tampoc s’ha fomentat un model de aso cionisme, tampoc 
s’ha fomentat un model de promoció de voluntarietat  i la cooperació al 
desenvolupament com a mètode de relacionar-se amb e l mon i aportar a 
la comunitat. L’únic que ha fet es la de llogar l’a ntic cine Juva, fer 
unes reformes, pagar un lloguer i tenir-lo tancat. Espectacular. 
 
Serveis Socials 
Sense un model prou clar i sense el pla municipal d e drogues en marxa. 
 
Activitats Econòmiques i Fires 
Activitats econòmiques, ja m’agradaria conèixer el que s’ha fet de 
tasca seriosa amb aquest tema, ja que lo de mercats  i fires ja ho 
sabem; el mercat setmanal de Capdepera a punt de de saparèixer, la 
mostra de la llampuga no sabem si aquest any es far à o no i del mercat 
medieval ja hem vist com de cada cop es pot empitjo rà. 
 
Participació Ciutadana 
Crec que no hi ha res de res 
 
3 anys de Pacte de Progrés a Capdepera: 
MOLTES PARAULES, MOLTA PREPOTÈNCIA, MOLTES MENTIDES I MOLTS POCS 
FETS... 
 
I per seguir demostrant-ho farem un repàs al progra ma electoral de 
UCAP-UM, per demostrar el seu incompliment cap els seus votants i 
demostrar-lis que han sigut enganyats: 
 
A partir d’ara xerraré en castellà ja que el seu pr ograma esta en 
castellà: 
 
MEDIO AMBIENTE 
- Fomentaremos las Energías Renovables. 
- Llevaremos a cabo el mantenimiento de los caminos  rurales. 
- Pondremos solución a la problemática de ruidos. 
- Crearemos zonas verdes y dotaremos de espacios cu biertos en parques 
infantiles de Capdepera, Cala Ratjada y Font de Sa Cala. 
 
URBANISMO 
- Aprobación de las Normas Subsidiarias. 
- Reforma circulatoria del municipio. 
- Haremos nuevas plazas de aparcamientos en el muni cipio. 
 
TURISMO Y SEGURIDAD CIUDADANA 
- Crearemos el Consejo Consultivo de Turismo. 
- Mejoraremos la seguridad ciudadana y el orden púb lico, de acuerdo 
con las ordenanzas municipales. 
- Potenciaremos los acontecimientos culturales y tr adicionales 
(Certamen de Piano, Muestra de la Llampuga, Mercado  Medieval). 
- Potenciaremos carriles cicloturísticos. 
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- Impulsaremos el Plan de Excelencia Turística: Inv ersión, Promoción, 
Formación y Actividades. 
 
SOCIAL Y SANIDAD  
- Ampliaremos los Centros de 3ª Edad, adaptándolos a sus necesidades. 
- Instaremos una ampliación de horarios de médicos y especialistas 
(pediatría, reducción de lista de espera). 
- Pondremos en marcha un plan municipal sobre droga s. 
 
PATRIMONIO 
- Haremos una iluminación integral del castillo. 
- Restauraremos las torres de defensa, norias, pozo s, lavadores, etc. 
- Nuevo Ayuntamiento. 
 
DEPORTES 
- Haremos un correcto mantenimiento de las instalac iones ya 
existentes. 
- Construiremos un campo de fútbol 7. 
- Haremos un nuevo local social en el campo de fútb ol. 
- Crearemos espacios abiertos para practicar deport e libre y potenciar 
actividades físicas como remo, piragüismo, windsurf , senderismo, 
escalada, etc. con programas adecuados para disfrut ar del deporte con 
el respeto a la naturaleza. 
 
JUVENTUD Y FIESTAS 
- Haremos un casal de jóvenes. 
- Crearemos una oferta de ocio alternativo para la juventud. 
- Recuperaremos las Fiestas contando con la partici pación del pueblo. 
 
ADMINISTRACIÓN, TRANSPORTES, OTROS 
- Crearemos una red de transporte público entre los  diferentes núcleos 
del municipio. 
- Pondremos en marcha la Tarjeta Ciudadana (Deporte s, transporte, 
administración, biblioteca, cultura, teatro, etc.).  
- Lucharemos para conseguir una mejor financiación por parte del 
estado. 
- Gestionaremos de forma eficiente los recursos del  municipio. 
 
 
Tot plegat un caramull de mentides. 
 
Aquest govern es una UTE contra els interessos del ciutadans del 
nostre municipi. 
 
3 anys de Pacte de Progrés a Capdepera: 
MOLTES PARAULES, MOLTA PREPOTÈNCIA, MOLTES MENTIDES  i MOLTS POCS 
FETS... 
Quina alternativa hi ha? 
Evidentment només cal un canvi de Govern a las prop eres eleccions 
municipals amb el Partit Popular al poder. 
 
 
La Sra. Maria Orts Rodríguez fa la següent interven ció: 
 
Tenim moltes preguntes però volem aprofitar el ple d’avui per 
denunciar el que des de EUEV considerem males pract iques a l’hora de 
fer política, males practiques que d’una o altra ma nera han estat 
emprades per la majoria de regidors que comporten l ’equip de govern i 
que cada vegada dificulten més la nostra posició de  col·laboració i 
critica constructiva i de negociació per intentar t reure endavant 
iniciatives necessàries pel municipi. 
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Pilar Gasull.  
Mala gestió abocador en el seguiment de les obres j a que es comencen 
les obres sense acta de replanteig, durant uns meso s les obres es 
realitzen sense direcció ja que els tècnics municip als renunciaren per 
no ser competents,  
 
Al ple ordinari de abril la Sra. regidora ens mentí  quan afirma que ja 
estava implantat el control de qualitats als servei s de neteja i 
recollida de residus. Quan lo únic que ha fet el co ncessionari es 
posar el GPS a quatre vehicles, ni rutes, ni punts de control, ni 
informes ...... 
 
Respecte a la piscina municipal posar de manifest q ue la regidora ha 
perdut quatre mesos en els quals ha estat aut i no va contestar a les 
nostres propostes de canvi al plec de condicions qu e ens va entregar a 
l’octubre, i a l’abril ens entrega un altre totalme nt diferent. Això 
no son maneres de negociar quan un govern en minori a necessita els 
vots de l’oposició. 
La Sra. Pilar Gasull diu que si han canviat les con dicions 
econòmiques, necessàriament ha de canviar el plec.  
 
Continua dient la Sra. Orts: 
Un altre exemple de la manca de dedicació i de cont rol de la regidora 
es que fins dia 29 d’abril no va elevar a ple l’adj udicació de 
l’explotació de les platges del municipi,  un retar d de més d’un mes 
quan des de gener del 2009 segons la regidora s’est ava fent feina. 
Això suposarà també una davallada del cànon que hav ia de pagar 
l’empresa. 
 
Tampoc hem tornat saber res del catàleg de caminis que estava aprovat 
inicialment 
 
Per una altra banda la imatge i el desastre ecològi c del sistema dunar 
de Cala Agulla, ple d’escombreries demostra la deix adesa de la 
regidora que des de que denunciarem la situació no s’ha pres cap tipus 
de mesura a una zona protegida a nivell europeu.  
Tot això demostra una  manca de preocupació en les seves atribucions.    
 
Canviant de regidor hem de posar de manifest les Ma les practiques del 
regidor Rafel Fernández en la mala gestió del diner s públics, que 
s’exemplifica en diverses actuacions: 
 
1. el pagament d’una opció de compra per l’edifici de Can Creu de 
46.400€ que hem perdut. Ja avisarem en el seu dia q ue no es fes perquè 
no teniem els diners ni cap acord escrit, ni conven i en cap 
administració per a la seva compra. Ara amb la redu cció pressupostaria 
i el paro de les inversions que tenia pressupostade s el govern no ens 
podeu fer creure que arribaran 700.000€ per comprar  un edifici que a 
nivell autonòmic no es prioritari.  
 
2. el canvi de projecte de l’escoleta municipal de 0-3 anys, ha 
demostrat ser una errada garrafal de l’actual regid or d’educació, 
s’està construint una escoleta de segona, mal orien tada, amb un fort 
impacte visual, sense possibilitats de créixer, i d eixant mes de la 
meitat de solar aïllat i desaprofitat. Tot per que deien que el nostre 
projecte era molt car (1.300.000 €) i ara resulta q ue l’actual costa 
un milió i pico però s’han hagut de comenar project es nous i s’han 
tirat als fems projectes fets per un valor de quasi  100.000€. Que s’ha 
estalviat? Pagarà el poble i solament perquè no es podia consentir 
acceptar un projecte presentat per una regidora d'E U-Els Verds 
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3. el pagament íntegre de la gravació i edició d’un  disc d’un 
particular. 
 
Això es el que passa per prendre decisions en calen t, sense pensar i 
únicament en deixar en entredit la gestió d’EU-EV.. .. 
 
Margalida Bover: que dir, que de la seva actitud en  front als 
ciutadans?. L’únic que aconsegueix es avergonyir-no s a la resta de 
regidors d’aquest consistori. 
Son constants les queixes rebem del tracte que te l a regidora amb els 
nostres veïns, a part de les mentides que diu de ma nera constant. 
Per nomenar algunes li direm que  
- Ens pareix del tot fora de lloc el tracte que est à donant als 
immigrants que com regidora no els escolta ni els d eriva al mediador 
intercultural. Un fet concret dient-li a un immigra nt que es dirigeix 
a l’ajuntament que si vol parlar amb el batle es di rigeixi a les seves 
amigues (que som noltros)  
- falta de respecte al personal que gestiona el bar  de la tercer edat 
de Capdepera, disculpes públiques, 
- El haver protagonitzat uns fets vergonyosos a un establiment 
comercial de Capdepera, essent regidora de serveis socials d’aquest 
municipi. 
- i de les mentides que diu de manera constant nomé s uns exemples (no 
hi ha psicòloga per culpa de l’oposició; el Sr. Gal lego es batle per 
culpa d’EU-EV; o el PSOE no signà el pacte????  
Des de EU-EV només li volem fer un regal (En aquest  moment la Sra. 
Orts lliura una cosa a la Sra. Bover)  per veure si  li toca un sou per 
tota la vida i abandona la política per que el pobl e de Capdepera no 
se mereix una representant com vostè 
 
Sebastià Sureda: manca d’autoritat i deixadesa del regidor d’hisenda 
que es demostra en dos exemples clars.  
1. Després d’aprovar un pla de sanejament per haver  -mos endeutat al 
08 no complir-lo si no al revés , pujar la despesa corrent un 10%. 
2.  permetre i no posar cap mecanisme de control pe r evitar que es 
realitzin despeses que no tenen partida. 
3.  augment exponencial any darrera any de la manca  de liquiditat: ja 
pagam a 12 mesos. 
4.  cap proposta de reducció per solventar aquesta situació. 
5. i damunt teniu la barra de demanar-mos a la opos ició  que facem les 
propostes; només recordar-li que durant quasi dos a nys no hem fet 
altra cosa (tornar préstecs, aturar compres d’inver sions, revisar 
convenis amb entitats, rebaixar sous de regidors, m esures d’eficiència 
energètica, reduir capítol 2 de manera dràstica –pr otocol, 
publicacions,...) ens heu fet cas??? NO ni mica i a ra que preteneu. Ni 
un trist document de treball amb propostes serioses  de reducció per 
part de l’equip de govern.  
Lo únic donar-mos la culpa a l’oposició del tots el s problemes, de 
cada proposta de reducció que es fa s’escampes els comentaris de que 
l’oposició no vos deixa fer res. 
 
Bartomeu Alzina: 
Una vegada s’ha iniciat el judici per l’esfondramen t de l’hotel en 
obres i Alzina ha estat imputat per una presumpta p revaricació 
administrativa en el seu exercici de la batlia quan  s'esdevingueren 
els fets.  
Tornam a demanar la dimissió, tal i com demanarem a l desembre de 2008 
en comprovar, amb la revisió de l’expedient, que pe r poder fer una 
reforma d’aquestes característiques l’edifici havia  de reduir la seva 
alçada en 20 metres per adaptar-se al planejament u rbanístic. Per això 
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mateix acusen l’anterior batle de no haver paralitz at les obres i 
d'haver demorat l’atorgament de la llicencia de for ma que les obres 
avançassin tant que no es pogués donar marxa enrera . 
  
"Per aquesta raó considerem que el Sr. Bartomeu Alz ina hauria 
d’apartar-se de la vida política mentre la seva act uació estigui en 
entredit. En el seu moment la dimissió era l’opció més convenient en 
tots els sentits i així ho diguérem; ara ja és inev itable". 
 
Treballant gratis el que queda de legislatura encar a no pal·liaran el 
desastre econòmic que han generat. Deixin de perdre  el temps 
criticant-mos i dedicar-vos a treballar pel municip i. Ara resulta que 
EU-EV te la culpa de que Cala Agulla estigui com es tà i de que el Sr. 
Gallego sigui batle com si vostès senyors socialist es no haguessin 
signat el pacte de governabilitat. Ja està bé perqu è la seva actitud 
no fa res més que dificultar el funcionament de l’a juntament. 
 
 

El Sr. Mateu Melis Tous fa les preguntes següents: 
 
1. Tenc noticies que se fan controls per complir l’ ordenança de les 
platges en quan a envasos de vidre. És una bona not icia que vull 
agrair al Sr. Regidor d’interior i Batle Sr. Galleg o. Evidentment això 
com ja vàrem denunciar al seu moment, anirà a favor  de una millor 
qualitat del turisme que ens visita. 
 
2. CINE JUVA.- Que aribam a fer??? 
 
3. PREUS ESCOLA D’ESTIU ESPORTIU.- Prec que s’apliq uin els que estan 
aprovats per plenari. 
 
4. MERCAT MEDIEVAL.- No s’ha fet complir el reglame nt. Plàstic, manca 
de vestuari, etc…Ens posam a la disposició del regi dor per que l’any 
qui ve no passi el d’enguany i torni el esperit pri mer del mercat. 
 
5. SALA MULTIUSOS.- Per quan s’ha previst la seva o bertura. Obrir al 
manco el carrer Hernan Cortés. Sembla que ja s'ha o bert. 
 
6. CARRER PRINCIPAL.- Tema pluvials. Com se solucio narà?. 

El Sr. Batle respon que s’està buscant una solució pel director 
d’obres. 
 
7. ELECTRIFICACIÓ ESCOLETA.- Ja sabem d’on treurem els dobbers?? 

El Sr. Mateu Garau respon que la pròxima setmana es  presentaran 
les diferents possibilitats. 
 
8. CARRER PRINCIPAL.- Ja sabeu com se solucionarà e l tema de voltar al 
final??? 
 
9. PLA E.- Ocupació que s’ha creat. Can Creu d’inca , plaça dels Pins, 
S’Olivera ja el tenc, c/. Principal. 
 
10. PORTES DE CAN CREU D’INCA.- Vaig que ja no se f a res a Can Creu. 
Manquen les portes, que amés segurament són les ori ginals. Se queda 
així o se posaran? 

El Sr. Rafel Fernández Mallol respon que s’estan re staurant i 
que es posaran les mateixes que havia quan estigui acabada la 
restauració. 
 
11. MOCIONS PRESENTADES. S’ha fet res per tirar-les  endevant. (Camí de 
ses Costellades, carril bici, museu de la mar, etc… ) 
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El Sr. Sebastià Sureda respon que la moció del muse u de la mar 
s’ha remès als diferents organismes competents.  

La Sra. Pilar Gasull respon que del camí de ses Cos tellades 
s’estan fent gestions en el Consell de Mallorca. 
 
12. NO DEMANARÉ PER: Conveni del personal, Conveni de Can Creu, 
Conveni amb Cala Mesquida, Conveni camí Font de sa Cala-Canyamel, Bus 
interurbà,  
 
13. TEMA MAQUINA GRENADORA.- Fa molt de renou i no deixa descansar als 
nostres visitants de la Ctra. de Cala Agulla. 

La Sra. Pilar Gasull respon que existeixen moltes d ificultats 
per a poder compatibilitzar els interessos de tots els implicats: 
hotelers, comerciants, etc. Però s’està buscant una  solució i s’ha 
plantejat a l’empresa. 
 
14. I per acabar, vos demanam un esforç de gestió m es gran que mai, si 
cal. S’ha estat fent feina durant tres anys de cara  a la galeria. S’ha 
fet un préstec per 9.000.000’-€ que pràcticament no  se veu on s’ha 
invertit. S’han gastat, millor dit, malgastat, desp ilfarrat molts de 
dobbers en despesa corrent que no tenim i que ara s urten les 
conseqüències. Ja ho advertirem al 2008, però no en s fereu cas. S’han 
pujat els impostos municipals, en època que el cont ribuent li costa 
arribar a final de mes. Ara vos trobau que pagau al s proveïdors 
després d’un any de fer la feina per manca de previ sió. No s’han 
solucionat els problemes que afecten diàriament als  ciutadans.. No 
podeu gastar més. Inclús estalviant, l’ajuntament t ardarà molts d’anys 
en eixugar tot el soll que s’ha fet aquesta legisla tura. Però, si 
alguna cosa ha faltat ha estat manca d’imaginació, manca de diàleg, 
manca de motivació. Ara teniu el deure de demostrar  que esteis a 
l’alçada de la situació. No vos queda d’altra que c anviar la política 
de talonari per la política de austeritat i diàleg.  Dins tot el 
malament que pensam que ho heu fet aquests tres any s, també pensam que 
podeu començar a construir la Capdepera del futur. Se vos ha acabat el 
crèdit. Per tant, si voleu seguir cobrant del poble , teniu que fer 
feines que no costen dobbers. Jo vos propós que com enceu, per que 
encara no s’ha començat a xerrar amb tots els agent s socials del 
municipi, associacions veïnals, culturals, esportiv es. Els polítics 
ens toca prende decisions, però hi ha molta més gen t al poble que 
coneix els problemes de primera mà, i està disposad a a ajudar, si 
sel’s requereix. La pilota està al vostre terrat.   

 

 
 

No havent-hi més assumptes a tractar, de l’ordre de l Sr. Batle-
President s’aixeca la sessió a les vint-i-dues hore s trenta minuts. 
 


